
Emlékeztető

Tárgv: A Fejér Vármeg,lei Mérnöki Kamara elnökségi ülése:

Helvszín. időpont: A kamara irodája, 2024. április 08. 16,00 óra

Jelen vannak:
Dr. Szepes András elnök
klein pál alelnök,
Kállai-Borik Róbert elnökségi tag
Tóth Sándor alelnök,
Szigetiné Lászlő Erika elnökségi tag
Kiss Tamás elnökségi tag
Bánfi István FB. tag
Fischer Mariann szakcsop.vez.
Graham Marianna szakcsop.vez.
Hullay Gyula szakcsop.vez.
Dr. Illés Attila szakcsop.vez.
Kelemen Csaba szakcsop.vez.
Molnár Attila szakcsop.vez.
Vermes Gergely szakcsop.vez.
Pálfiné Nagy Mária irodavezető
Dr. Markovics György titkár

Dr. Szepes András: Elnök úr (továbbiakban: Elnök) köszöntötte az ülés résztvevőit.
Megállapította, hogy az elnökségi ülés határozatképes. Külön köszöntötte Fischer Mariannt a
Környezetvédelmi Szakcsoport újonnan megválasztott elnökét és Bánf,r István urat, aki a FB-t
képviseli Fekete Krisáián helyett. Tájékoztatta az Elnökséget, hogy Fekete Krisáián a lakcím
váItozás miatt áthelyezésre került Somogy Vármegyébe, ezéri szükségessé vált az új FB elnök
megválasztása, ami elektronikus úton most van folyamatban.

1.) Táiékoztatás az előző elnökségi ülés óta történtekről:

- Elnök űr tájékonatta a jelenlévőket, hogy a mai napon rendkívüli MMK elnökségi ülés volt.

dr Markovics György: Kamaránknál a lakcím ellenőrzéssel kapcsolatos intézkedés
végrehajtása érdekében titkár úr leveleket küldött ki azoknak a kamarai tagoknak, akiknek az
IIR-ben lakóhelynek nem Fejér Vármegyei cím volt rögzítve, A helyettes-államtitkár úr
utasítását első sorban a43 fő aktív tagnak és a 14 fó tevékenységét szüneteltető kamarai tagnak
küldtük ki. A mai napig más megyékből 46 fő került hozzáttk áthelyezésre, tőlünk eddíg 31 fo
került más vármegyei kamarához áthelyezésre. e Tájékonatta az Elnökséget, hogy a
szombathelyi elnök tavaly nyáron írt egy levelet, amiben a lakóhely fogalom 2022. januári
jogszabályi vá|tozásával volt kapcsolatos, melynek értelmezése nem egyértelmű a végrehajtói
oldalon. A202l. évi CXIX. /y. -ben a jogalkotó változtatott a lakóhely és a tartózkodási hely
fogalmakon. A jogszabá|y változást azzal indokolta a jogalkotó, miszerint ,,azfiglelhető meg
napjainkban, hogy a lakcímbejelentések egy része nem a valós viszonyokat tükrözi, vaglis az
emberek egy része valójóban nem ott él, ahovtí a lakcímbejelentése szól. A hatályos
szabályozás szerint ez kaz jogilag eg jogellenes állapotot eredményez, továbbá a nem valós



helyzetet tülfföző bejelentés még bantetőjogi következményeket - pl. intellektuális közokirat-
hamisítás - is felvet. E jelenség mögött számos okot lehet azonosítani. Ezek között említhető a
családi kötődésen alapuló vagy valamely jogosultsággal kapcsolatos beje:lentkezés, illetve
általánosságban a társadalmi mobilitás erősödése.

Ajavaslat ajelenségre azt a szabályozási választ adja, hogy a koróbbi szabúlyozáshoz képest
megszünteti azt a követelménvt, amelv arra vonatkozík, hogv a polgárnak életvitelszerűen a
lakóhelvként beielentett lakásban kell éInie. A módosítás értelmében a lahóhelv az a lakds,
amelvet a polgár és az állam közöttí kapcsolattartás érdekében ekként beielentenek.

Kiss Tamás: Kapott erről levelet vagy tájékoúatást a minisáérium?

Elnök: Igen, tavaly egy Elnökségi ülésen felvetették, hogy az új törvény egy értelmezéssel
kezdődjön, aho| az alapfogalmakat határozza meg a jogalkotó. Nem ez történt. A vizsgált
személy többszöri figyelmeztetés ellenére sem volt hajlandó átjelentkezni, ezért vizsgálat lett

belőle.

Tóth Sándor: Akkor a Minisztérium nem rugalmas?!

Elnök: Nem.

Kiss Tamás: Az a baj, hogy eá nem a Minisáériummal, hanem a Kamarával azonosítják az
emberek.

Elnök: Fekete Krisztián esetét elmondta a mai rendkívüli Elnökségi ülésen, ahol szó volt a jövő
évi tagdíjakról is. Az MMK nyeresége 300 millió Ft- volt. Még nincs arról inlbrmáció, hogy mi
leszanyilvántartottakkal. Nálunk 275 fő felsőfokú végzettséggel rendelkező nyi|vántartott van,

hasonló nagyságrendű, akinek nincs felsőfokú végzettsége

Molnár Attila: Kérdés, hogy milyen a kor összetétele az á||ománynak?

Elnök: Még nincs hivatalos információ, hogy velük mi lesz.

Kállai-Borik Róbert: Jogilag sem teljesen rendezett?

MolnárAttila: Szerzett jog helyett jogbiZonság lenne a megfelelő kifejezés.

Kiss Tamás: Van olyan felmérés, hogy ezek közül mennyi a mester?

Elnök: Nincs, több megyéból is jeleáék, hogy a 80 feletti kolléga- akit nem tudnak megtartani-
nem megy át, akkor inkább abbahagyja (Kamaránknál is van rá példa Dr Kerék Játtos, aki 81

éves és nem fog átmenni, inkább megszünteti a kamarai tagságát). Wágner Ernő elnök úr kapott
egy levelet az MMA-tól, miszerint az MMAkapott egy 3 épületet magábafoglaló teriletetazzal
a feltétellel, hogy a 3 épületből az egyikben az MMK; ÉUr és a Pest Várnregyei Építész- és

Mérnöki Kamaráknak is helyt adjon. Hosszú távon asaját tulajdon felé terrdálunk. Elnök úr
Szántó Lászlő Gábor urat az MMK Tartószerkezeti Tagozat Elnökét jelölte ki tárgyaló
partnernek. Küldöttgyűlésekkel kapcsolatban a szokásos beszámoló mellett felmerült, hogy a
jogszabá|y változásnak megfelelően az elsőfokú Fegyelmi Bizottságokba a területi kamarák
adnak egy-egy embert már a mostani Küldöttgyűlésen megvá|asú.ani, de eá fotitkár úr nem

támogatta, majd, ha az MMK alapszabály módosításra kerül, ezt követően lesz lehetséges. A
nonprofit Kft.-k sorsát is rendezni kell, ami szintén Küldöttgyűlési feladat lesz. éges egy őszi,
rendkívüli küldöttgyűlésen a személyt megválasáani.



Kaptunk egy felkérést Wágner Ernő úrtól egy regionális /Fejér-Veszprém- Komárom-
Esáergom Vármegye/találkozó megszervezésére. Ene április 24.-n délutan 13,00-15,00 óra
közötti idő lenne a legalkalmasabb a KDT-VIZIG épületében) az előkészítés folyamatban van
(új információ, hogy az em|ített napon 15,00 és 17,00 őra között kerül megtartásta Wágner úr
egyéb elfoglaltsága miatt).

Pálfiné Nagy Mária: Tájékoúatta az Elnökséget, hogy azideitagdijfizetési morál lényegesen
jobb a tavalyinál, kamarai tagok esetében a 850 főből 22I fő (26%) nem fizetett, a
nyilvántartottaknál az550 főből 145 fő (26%), aki nem ftzette be eddig atagdíját.Akövetkező
héten a nem fizetőknek titkár űr díjfizetéssel kapcsolatos tájékoáató levelet fog kiküldeni.

2.) A FVMK 2024. óvi Küldötteyűlésének előkészítése:

Elnök: A Küldöttgyűlés anyagát a meghívóval kiküldtük, a melléklet hibás volt, az javitásra
került. Nem szeretné Elnök úr részleteiben felolvasni. A beszámoló januártól- decemberig tart,
a címlapot cserélni kell, ahogy azt aFB is jelezte felénk.

Bánfi István: Átnézte, tartalmilag jó, a borító lapot cserélni kellene, mivel az adott gazdasági
évre szól.

Elnök: Először a Fejér Vármegyei Mémöki Kamara 2023. évi munkájáról elkészített
beszámolót szavaú.atja meg, amit a Fejér Vármegyei Mérnök Kamara Etnöksége 1812024
( 0 4. 0 8. ) számll határ o zatával e gyhan gú l ag e l fo g adott ;

Ezt követóen a költségvetési beszámoló a2023-as gazdasági évről anyagot a Fejér Vármegyei
Mémök Kamara Elnöksége 1912024 (04.08.) száműhatározatával egyhangúlag elfogadott;

Végezetül a2025. évi költségvetési tervezetet a Fejér Vármegyei Mérnök Kamara Elnöksége
20 l 202 4 (0 4. 0 8. ) számu határ o zatával e gyh angúl a g e l fo g adott,

Bánfi István: A2025. évi költségvetési tervezet nincs túl korán?

Kállai Borik Róbert: Jobb, ha előbb megvan, s ha kell, akkor módosítani tudjuk,

Elnök: Ajövő évretervezett jelenlegi 70.000Ft-os kamarai tagdíj 82.000Ft-ratörténő emelését
nem tudják elfogadni, mivel nincs annyi munka, nem indokolt az emelés;

3.) Taesági és ioeosultsági ügyek:

Pálfiné Nagy Mária:

Antal Erika tagfelvétel tagfelvétel

Joó Kovács Norbert tagfelvétel tagfelvétel

2112024. (04.08.) számú Elnökségi Határozat



A beérkezett kérelmeket áttekintve az elnökség a következő véleményt adta:

Kamarai

szám

Név Kért
jogosultság

Vé|emény

07-01633 Antal Erika rÉ-r 61010 Szakmai gyakorlat rendben,

jog.vizsga szükséges

07ll07 Mamrus péter SZB 61010 Szakmai 6;yakorlat rendben,

jog.vizsga szükséges

07-01617 Drágán Dávid GT-K 01610 Szakmai gyakorlat nem

megfelelő

A kérelmezők tagfelvéte|ét az Elnökség 6 fo igen, 0 fő nem, 0 fő tartózkodás mellett

elfogadta, mivel a törvényben előírt feltételeknek megfelelnek.

,l.) Ee},ebek:

dr Markovics György: Felkérte az Elnökséget, hogy az Épületgépészeti Szakcsoportunk
vezetése által elfogadott és jóváhagyásra felterjesztett Ügyrendjét fogadja el, amit a Fejér
Vármegyei Mérnök Kamara Etnöksége 2212024 (04.08.) számu határozatával egyhangúlag
elfogadott,

Szigetiné Lász|ő Erika: Elmondta, hogy az új sportcsarnok látogat6ron (erlesen vettek részt,

többen ígérték a részvételt;

Klein Pál: Tervezik az űj kalocsai Duna híd megtekintését;

Kátla i-B o rik Ró b ert : A szakc sop ort B átaapátiba tew ez e gy szakmai napot ;

Tekintettel arra, hogy más az Egyebek között nem merült fel, Elnök űr |ez,,árta az Elnökségi
ülést.

k.m.f.

',o(a r_,c,-í)
dr. Markovics Györgr Dr.

titkaí í


